
Spolupráci v rámci Visegrádu (V4) bude
potřeba přehodnotit, prohlásil USA řízený
agent Pávek – Pavel
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ČESKO: Zvolený prezident Petr Pavel v rozhovoru pro server Lidovky.cz, který poskytl
během bezpečnostní konference v Mnichově, hovořil mimo jiné o české roli v rámci
visegrádské čtyřky a nutnosti celou ji přehodnotit. Dotkl se i možných problémů na Hradě.

Petr Pavel opakovaně hovoří o revizi spolupráce V4 (Česko, Maďarsko, Polsko, Slovensko). „V4 je
nejlépe etablovaná, ale na druhou stranu má nejhlubší problém,“ říká.

Tím největším problémem je podle Pavla Maďarsko: „Pokud se s Maďarskem nedokážeme shodnout
na tak podstatných otázkách, jako je vztah k Rusku, Číně, případně k podpoře Ukrajiny, budeme mít
problém řešit i jiné věci, protože jsou tím ovlivněny.

Vzhledem k tomu, že budeme mít příští rok předsednictví V4, je načase uvažovat o tom, jaké téma
zvedneme a jaké návrhy na změny předneseme,“ uvádí Pavel.

S žádným konkrétním návrhem zatím ale nepřichází: „Bylo by fér si nejprve promluvit s lídry zemí V4
a teprve potom začít nastiňovat představy,“ míní.

Závěrem prozradil, zda má nějaké konkrétní informace o problémech v hospodaření Hradu.

„Mluvil jsem o tom s prezidentem NKÚ Miloslavem Kalou. Nemohl mi říci konkrétní věci. Ptal jsem
se ho, jestli by mi tedy mohl alespoň upřesnit, zda v závěrech bylo něco, co by vyžadovalo trestní
stíhání.

Řekl mi, že z toho, co viděli, podle nich došlo k vážnějším porušením rozpočtových pravidel. Ke
zbytku se nemohl vyjadřovat, protože si podklady vzaly orgány činné v trestním řízení. Jestli z toho
něco vyplyne, se ukáže, až se materiály vrátí zpět. To by mělo být v řádu týdnů,“ nastínil Petr Pavel.
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